



Styrelsemöte 2025/10

Tid	2025-09-11, 18:00
Plats	Zoom
Närvarande	Maud Rahm, ordförande Ann-Louise Larsson, kassör Svante Morén, sekreterare Erik Gustafsson, ledamot, från § 6 Anders Håkansson, ledamot Agneta Aldor, ledamot Björn Holgersson, ledamot Helen Walsh, suppleant
Frånvarande	Ewa Book, suppleant

§ 1 Mötets öppnande

Maud Rahm hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Fastställande av dagordning

Beslutades fastställa dagordningen enligt utsänt utkast.

§ 3 Tjänstgörande suppleanter

Beslutades att Helen Walsh tjänstgör i stället för Erik Gustafsson.

§ 4 Val av justerare

Beslutades utse Björn Holgersson att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§ 5 Föregående protokoll

Beslutades lägga protokollen SVK/HS 2025/9 och SVK/AU 2025/8 till handlingarna.

§ 6 Ekonomi

Föredrogs ekonomiskt utfall per sista augusti. Ser försiktigt positivt ut.

§ 7 IT-gruppen

a) *SKK Start egenskapsbeskrivning, kravspecifikation*

Maud Rahm har kontaktat Anna Nylander som återkommer i närtid med uppdaterad kravspecifikation som därefter skickas till HS.

§ 8 AvelsK

a) *Registreringssiffror för våra raser*

Diskuterades registreringssiffrorna för senaste 5 åren som förefaller ha sjunkit med ca 20 %. Vad innebär det? Finns någon anledning? Något som SVK behöver jobba med?

b) *Tyska meriter för SE UCh*

Maud Rahm och Helen Walsh arbetar vidare med frågan. I nuläget är HZP inte godkänt att ersätta IÖKL. Finns inget om tyska meriter (ex VJP grund för WCC) i dokumentet som översätter utländska meriter.

§ 9 DomK

a) *Riksprovet 2026*

Arrangerande avdelning har svarat att det inte är möjligt att arrangera provet senare pga älgjakt.

Beslutades att Erik Gustafsson kontakter lokalavdelningen och frågar om det är möjligt att arrangera under brunstuppehållet.



Styrelsemöte 2025/10

b) Start utan eftersöksgrenar

Hur ska ett provresultat hanteras om någon lyckas starta i ÖKL/EKL på hösten utan godkända eftersöksgrenar?

Beslutades att texten tolkas som att det krävs godkända eftersöksgrenar innan start i EKL/ÖKL på hösten.

Beslutades att inget förtydligande behövs samt att det genomförda provresultatet stryks.

c) Domarutbildning

Noterades att en domarelev kommer att skickas på aspirantutbildning i närtid.

§ 10 JaktK

Det finns ett beslut hos SKK med målsättningen att starta verksamheten med stöthundstester under hösten. Inte klart vilka som ska döma och hur det ska gå till.

a) Auktorisation av viltspårdomare?

Beslutades att Geir Törnqvist kontaktar eleven i fråga.

§ 11 ExtK

a) Svansskadegruppen

Beslutades avveckla svansskadegruppen och uppdra åt ExtK att hålla koll på SKK vad gäller kuperingar och regler mm samt uppdra åt AvelsK att i sina hälsoenkäter lägger in frågor om problem med svansskador. Hälsoenkäten kommer skickas ut inför kommande revidering av RAS.

b) Byte av datum för Riksutställningen 2027

Beslutades godkänna ändring av datum för Riksutställningen till 7–8/8 2027.

c) Utbildning av exteriördomare

En utställningsdomare önskar bli auktoriserad på SVK:s raser. SVK/ExtK föreslår att begäran ska godkännas.

Beslutades godkänna begäran att godkänna utställningsdomare för utbildning på SVK:s raser.

§ 12 Bemanning

a) Centralt provredovisningsansvarig

Ett försök till rekrytering har gjorts utan framgång. Vore bra om posten var bemannad inför övergången till SKK Start.

Beslutades att Svante Morén och Maud Rahm uppdaterar uppdragsbeskrivningen och publicerar en annons i Svensk Vorsteh och på hemsidan.

§ 13 Framtidsfrågor

Föreslogs diskussion under novembermötet.

Föreslogs att ta fram ett dokument som tydliggör och förklarar hur SVK och HS ser på framtiden.

§ 14 Faktaruta för långhårig vorsteh

Beslutades att Björn Holgersson tar fram en formulering som kan publiceras.

§ 15 Revidering av SVK:s arbetsordning

Beslutades att Maud Rahm kontaktar Ewa Book.



Styrelsemöte 2025/10

§ 16 Internationellt

Annons för Mediterranean Cup och VM har publicerat. Intresset verkar svalt. I nuläget inte troligt att det blir någon representant från SVK eller SKF.

Likt KLM-I finns även en liknande organisation för strävvhårig vorsteh. SVK har inte varit medlem tidigare. Maud Rahm har meddelat att SVK är intresserade av att bli medlem. Svar avvaktas.

a) Nordisk landskamp 2026

Fråga har inkommit från Finland om SVK är intresserade av att arrangera landskamp för samtliga SVK:s raser 2026.

I närtid genomförs en nordisk landskamp för grosser och kleiner münsterländer. Föreslås att avvakta för att kunna dra lärdom av denna landskamp. Diskuterades om underlaget har betydelse och om det gick samarrangera med något annat arrangemang.

Beslutades acceptera frågan om att arrangera nordisk landskamp 2026. Formerna bestäms senare.

§ 17 SKK Kennelfullmäktige

Noterades att Svante Morén och Helen Walsh representerar SVK vid SKK Kennelfullmäktigt 2025.

Maud Rahm föredrog bakgrund angående hur SKK:s arbete har funkat senaste fullmäktigeperioden och hur valberedningen jobbat.

Noterades att det föreligger väldigt många motioner, varav många handlar om HD. Bla föreslås att en AI-bedömning ska användas i stället för att det ska vara personbundet.

§ 18 Digital utbildning av nya LA-funktionärer

Noterades att informationsträffen bör genomföras i närtid.

Beslutades att Maud Rahm och Svante Morén ansvarar för informationsträffen.

§ 19 Skrivelser

a) Byte av lokalavdelning

Föredrogs inlägga från SVK/Östra angående avdelningsbytet.

Beslutades bifalla ansökan om byte till SVK/Östra.

Beslutades att punkten är omedelbart justerad.

b) SKK, prov på kallvilt

Noterades. SKK rekommenderar att man försöker begränsa användningen av kallvilt om möjligt.

c) SKK, felaktiga prov

Noterades. Felaktiga provresultat kan leda till att provresultat stryks.

d) SKK, remiss angående värdegrund

Kommer upp på Kennelfullmäktige.

e) Rolf Andreasson, framtida jaktprovsregler

En regelrevidering pågår för närvarande. Under denna har synpunkter inhämtats och övervägts. Det liggande förslaget har även varit ute på remiss för att förankras.

SVK testar i princip allt som efterfrågas, men kanske inte på riktigt samma sätt.

Beslutades att Anders Håkansson formulerar ett utkast på svar till Rolf Andreasson. Utkastet skickas till HS innan det skickas till Rolf Andreasson.



Styrelsemöte 2025/10

f) Anders Eriksson, prov utan fällning

Bordlades.

g) SVK/Mellansvenska, använda pejl för bedömning vid skogsprov

Noterades. Arbetet med nuvarande regelrevidering håller på att avslutas. Förslaget har diskuterats utan att få stöd.

§ 20 Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg.

§ 21 Nästa möte

Beslutades genomföra nästa styrelsemöte 16/10 klockan 18:00.

§ 22 Mötets avslutande

Maud Rahm tackade samtliga deltagare och förklarade mötet avslutat.

Svante Morén
Sekreterare

Maud Rahm
Ordförande

Björn Holgersson